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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hazudott a Kormány a Mátrai Erőműnél történt 
szennyezéssel kapcsolatban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hetekben a Kormány minden szinten tagadta, hogy bármilyen, az emberek egészségére
káros  és  a  környezetre  veszélyes  helyzet  állt  volna  elő  a  Mátrai  Erőműnél  történt  szennyezés
kapcsán. Ön is ezen a véleményen volt több megnyilvánulása alkalmával.

Ehhez képest, egy Ön által átadott dokumentumban az szerepel, hogy „A nitrogénformák közül a
nitrát (158 mg/l) koncentrációja kiemelkedően magas, ez alapján a víz emberi fogyasztásra nem
lenne alkalmas.” Ebből a dokumentumból idézett Ön többször egy parlamenti felszólalása során,
amelyet  követően  a  dokumentumot  Dudás  Róbert  kérésére  neki  átadta.  Nyílván  ezt  a  részt
elfelejtette felolvasni a felszólalása alkalmával.

Az is több, mint érdekes, hogy miért tartott hetekig az állami szerveknek a különböző vízminták
bevizsgálása, amit a Greenpeace mellett még Ön is meg tudott tenni pár nap alatt.

A sajtónak nemrég megküldött hivatalos adatokból pedig kiderül, hogy több alkalommal is olyan
magas volt a mérgező anyagok koncentrációja a gyár területén, amelyről eddig a közvéleménynek
nem volt tudomása. Jogosan merül fel továbbra is a kérdés a helyiekben, hogy ha a levegőben ilyen
anyagok,  ilyen  mértékű  koncentrációja  került,  akkor  vajon  az  ivóvízrendszerbe  kerülhetett-e
bármilyen  mértékű  szennyezés.  És  ami  még  fontosabb:  vajon  még  most  is  kerül?!  Hiszen
továbbra sem tudni semmit arról – csupán feltételezhetjük – hogy mi történt, mi okozta a
szennyezést? Van-e köze hozzá a Mészáros Lőrinc tulajdonában lévő Viresol Kft-nek vagy
nincs? Miért ez a nagy titkolózás a Kormány és egyes hatóságok részéről?



Ezekre a kérdésekre várjuk érdemi válaszát!

Budapest, 2019. 12. 19.

Tisztelettel,

Nunkovics Tibor és Dudás Róbert
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